
Rada Miejska w Kętrzynie                      

Radni - Sesja 

                            Protokół nr 77/2023 

LXXVII Sesja w dniu 28 września 2023  

Obrady rozpoczęto 28 września 2023 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków– lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

Obecni: 

1. Krystian Aleksander Abramowicz 

2. Jerzy Baranowski 

3. Alicja Biała 

4. Zenon Buraczek 

5. Roman Chodara 

6. Wioletta Czech 

7. Czesław Ćwik 

8. Dariusz Marek Duczek 

9. Marzena Gajek 

10. Tomasz Komorowski 

11. Jan Wojciech Mickiewicz 

12. Edward Mitros 

13. Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki 

14. Zbigniew Nowak 

15. Rafał Rypina 

16. Daniel Adam Sapiński 

17. Ryszard Teodor Szymański 

18. Helena Szymkiewicz 

19. Marian Henryk Toruński 

20. Zofia Waszkiewicz 

21. Władysław Zarecki 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz Miasta – Ryszard Niedziółka 

 Zastępca Burmistrza – Karol Lizurej 

 Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

 Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec 

 Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta 

 Prezesi Spółek Komunalnych w Kętrzynie 

 Dyrektorzy Jednostek Organizacyjnych Miasta  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina otworzył obrady LXXVII sesji Rady Miejskiej             

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art.20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym, powitał 

zebranych. Poinformował, że obsługę prawną zapewnia Mecenas Agnieszka Jakubowska,                 

a protokolantem jest Karolina Domasiewicz. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

 



Radni nie wnieśli poprawek do porządku obrad – porządek stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji przyjętego 

porządku obrad:  

 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

3.1 przystąpienia Gminy Miejskiej Kętrzyn do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2024 realizowanego ze 

środków Funduszu Solidarnościowego.  

3.2 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kętrzyn na terenie położonym przy 

zbiegu ulic Sikorskiego i Gdańskiej w Kętrzynie. 

3.3 przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Kętrzyn na terenie położonym przy ul. Bydgoskiej i granicy administracyjnej miasta 

Kętrzyn. 

3.4 zmiany uchwały nr LXXIV/560/2023 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia   29 czerwca 2023 r.       

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości. 

3.5 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu. 

3.6 zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej                 

Prognozy  Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023 – 2034. 

3.7 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023. 

4. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie z kontroli 

pn.: „Kontrola i ocena realizacji uprawnień Burmistrza Miasta wynikających                                    

z wykonywania funkcji Zgromadzenia Wspólników spółek komunalnych Miasta Kętrzyn”.  

5. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie z kontroli 

przeprowadzonych w II kwartale 2023 r.  

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie 

oraz prac między sesjami. 

7. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

8. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona odpowiedź. 

11. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia.  

12. Przyjęcie protokołu z LXXVI sesji Rady Miejskiej z dnia 7 września 2023r.  

13. Zamknięcie LXXVII sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

3.1. przystąpienia Gminy Miejskiej Kętrzyn do realizacji Programu „Asystent osobisty 

osoby niepełnosprawnej” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2024 

realizowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego. 

Przewodniczący  poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały 

przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 



przystąpienia Gminy Miejskiej Kętrzyn do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2024 realizowanego 

ze środków Funduszu Solidarnościowego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Roman 

Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Tomasz 

Komorowski, Jan Wojciech Mickiewicz, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, 

Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena 

Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, Władysław Zarecki 

NIEOBECNI (1) 

Zofia Waszkiewicz 

3.2. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kętrzyn na terenie 

położonym przy zbiegu ulic Sikorskiego i Gdańskiej w Kętrzynie. 

Przewodniczący  poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały.  

Radny Daniel Sapiński uważa, że nie jest to dobry pomysł by teren tego parku przekształcić na 

teren, na którym powstanie restauracja z fast food-em.  Tym działaniem będziemy wspierali 

otyłość wśród dzieci oraz stworzymy dużą konkurencje dla małej lokalnej gastronomii.  

Radny Zbigniew Nowak uważa, że osoby, które mają ochotę na tego typu jedzenie tak i tak 

pojadą np. do Mrągowa. A  stworzenie dodatkowych miejsc pracy jest dla tego miasta bardzo 

potrzebne.   

Radny Dariusz Duczek poinformował, iż zgodnie z planem teren zieleni przedstawiony na 

fotografach nie będzie nawet za bardzo naruszony.  

Radny Zbigniew Nowak informuje, iż w latach 70 teren ten był wysypiskiem więc ziemia tam 

nie jest wartościowa.  

Radny Czesław Ćwik poinformował, iż stoimy przed wyborem czy zachować 20 drzew czy 

stworzyć 20 miejsc pracy. Nie przychylam się do głosu radnego Daniela Sapińskiego dlatego, 

że byłoby to pewną hipokryzją, z jednej strony dbamy o zdrowie mieszkańców ale z drugiej 

mamy kilkanaście sklepów z alkoholami, mamy milionowe wydatki na alkohol, sami 

zwiększaliśmy liczbę pozwoleń, a tutaj z drugiej strony mielibyśmy zabronić komuś 

prowadzenia działalności, zatrudniać nowe osoby itd. Byłby to błędem, pochwalam zdrowe 

odżywianie jednak myślę, że zdecydowana większość chciałaby mieć możliwość by móc na 

miejscu udać się na tego typu dania. Uważam, że ta działalność nie jest konkurencją dla tych 

lokali, które mamy ponieważ one serwują zupełnie inne dania. Nie róbmy tak, że w tym mieście 

niczego nie będzie.  

(Ad Vocem) radny Daniel Sapiński…- ja nie jestem przeciwny powstawania tej firmy, jeżeli 

ona kupi sobie ziemię w miejscu, które stoją puste. Kętrzyn ma dużo miejsc przemysłowych, 

które są niewykorzystane. Chcemy na siłę pozbyć się pięknie zagospodarowanych terenów 

tylko po to by fundować dzieciom niezdrową  żywność. Przypomnę tylko, że zakaz nocnej 

sprzedaży alkoholu spowodował, że ten park nie jest teraz dewastowany, a wcześniej był.  



(Ad Vocem) radny Czesław Ćwik …- są pewne plusy oczywiście z tym,  nadal podtrzymuje to, 

że mamy do wyboru dwie rzeczy ja uważam, że rozwój gospodarczy, nowe miejsca pracy jest 

jednak ważniejsze.  

Przewodniczący Rafał Rypina uważa, że w teren może również zainwestować lokalny 

przedsiębiorca. Patrząc na strategie firm lokalizacja przy skrzyżowaniu dwóch dróg 

wojewódzkich, stacji paliw, trudno byłoby wybrać lepsze miejsce.    

W dyskusji wzięli udział: 

- Daniel Sapiński 

- Zbigniew Nowak 

- Dariusz Duczek 

- Czesław Ćwik 

- Daniel Sapiński(Ad Vocem) 

- Czesław Ćwik (Ad Vocem) 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kętrzyn na terenie położonym 

przy zbiegu ulic Sikorskiego i Gdańskiej w Kętrzynie..  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Wioletta 

Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Tomasz Komorowski, Edward Mitros, Andrzej 

Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Ryszard Teodor Szymański, Helena 

Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, Władysław Zarecki 

PRZECIW (3) 

Roman Chodara, Jan Wojciech Mickiewicz, Daniel Adam Sapiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marzena Gajek 

NIEOBECNI (1) 

Zofia Waszkiewicz 

3.3. przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kętrzyn na terenie położonym przy ul. Bydgoskiej i granicy 

administracyjnej miasta Kętrzyn. 

Przewodniczący  poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały.  

Radny Daniel Sapiński zwrócił się z pytaniem do Pani Naczelnik…- czy tworzone nowe plany 

są zgodne z nowelizacjami ustawy czy nie?  

Naczelnik Katarzyna Jezierska poinformowała, iż wszystkie plany są zgodne z nawą ustawą 

nowelizacji ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Plany ogóle mają 

obowiązywać od 2026 r. i wejdą one w miejsca studium uwarunkowań i kierunku 

zagospodarowania przestrzennego. W tej chwili nie ma jeszcze do ustawy rozporządzeń ale te 

zmiany, które ustawa przewiduje  będziemy już stosować przy uchwaleniu tego plany. 



W dyskusji wzięli udział: 

- Daniel Sapiński 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Kętrzyn na terenie położonym przy ul. Bydgoskiej i granicy administracyjnej miasta 

Kętrzyn..  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Roman 

Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Tomasz 

Komorowski, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, Rafał 

Rypina, Ryszard Teodor Szymański, Helena Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, 

Władysław Zarecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jan Wojciech Mickiewicz, Daniel Adam Sapiński 

NIEOBECNI (1) 

Zofia Waszkiewicz 

3.4. zmiany uchwały nr LXXIV/560/2023 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 29 czerwca 

2023 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

Przewodniczący  poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr LXXIV/560/2023 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 29 czerwca 2023 r.            

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości. 

 Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Roman 

Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Tomasz 

Komorowski, Jan Wojciech Mickiewicz, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, 

Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena 

Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Władysław Zarecki 

NIEOBECNI (1) 

Zofia Waszkiewicz 

 

 



3.5. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu. 

Przewodniczący  poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Roman 

Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Tomasz 

Komorowski, Jan Wojciech Mickiewicz, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, 

Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena 

Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, Władysław Zarecki 

NIEOBECNI (1) 

Zofia Waszkiewicz 

3.6. zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023 – 2034. 

Przewodniczący  poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023 – 2034..  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Dariusz 

Marek Duczek, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, Daniel 

Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Marian Henryk Toruński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9) 

Roman Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Marzena Gajek, Tomasz Komorowski, Jan 

Wojciech Mickiewicz, Rafał Rypina, Helena Szymkiewicz, Władysław Zarecki 

NIEOBECNI (1) 

Zofia Waszkiewicz 

3.7. zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023. 

Przewodniczący  poinformował, że komisje stałe rady pozytywnie zaopiniowały przedmiotowy 

projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023 

Wyniki głosowania 



ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 10, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Czesław Ćwik, Edward 

Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Zbigniew Nowak, Daniel Adam Sapiński, Ryszard 

Teodor Szymański, Marian Henryk Toruński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (10) 

Jerzy Baranowski, Roman Chodara, Wioletta Czech, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, 

Tomasz Komorowski, Jan Wojciech Mickiewicz, Rafał Rypina, Helena Szymkiewicz, 

Władysław Zarecki 

NIEOBECNI (1) 

Zofia Waszkiewicz 

4. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie                        

z kontroli pn.: „Kontrola i ocena realizacji uprawnień Burmistrza Miasta wynikających 

z wykonywania funkcji Zgromadzenia Wspólników spółek komunalnych Miasta 

Kętrzyn”. 

Radny Zbigniew Nowak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił sprawozdanie                     

z Kontroli i oceny realizacji uprawnień Burmistrza Miasta wynikających z wykonywania 

funkcji Zgromadzenia Wspólników spółek komunalnych Miasta Kętrzyn”. 

stanowi zał. nr 3 do protokołu . Radni nie wnieśli uwag. 

5. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie                     

z kontroli przeprowadzonych w II kwartale 2023 r. 

Radny Zbigniew Nowak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił sprawozdanie Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie z kontroli przeprowadzonych w II kwartale 2023 roku  

stanowi zał. nr 4 do protokołu . Radni nie wnieśli uwag. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zbigniew Nowak 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej                      

w Kętrzynie oraz prac między sesjami - stanowi  zał. nr 5 do protokołu. 

Burmistrz Ryszard Niedziółka dodał do sprawozdania informację w sprawie dotacji, którą 

otrzymaliśmy w sprawie wniosków dotyczących zabytków...- otrzymaliśmy 350 tyś. na projekt 

rekonstrukcji murów obronnych w Kętrzynie przy ul. Traugutta oraz ponad 600 tyś. na 

ratowanie dachu wieży kościoła św. Katarzyny w Kętrzynie.    

W dyskusji wzięli udział: 

- Ryszard Henryk Niedziółka 

7. Zapytania do Burmistrza Miasta dotyczące złożonego sprawozdania. 

Radny Zbigniew Nowak zwrócił się z pytaniem …- czy uchwała, dotycząca skierowania do 

NIK-u została wykonana przez Pana?  

Radna Helena Szymkiewicz zwróciła się z pytaniem w sprawie kontroli przedszkola „ Mały 

Prymusik”…- jaki jest wynik kontroli, jakie były uwagi? Czy wszystkie przedszkola zostały 

już objęte kontrolą?      

W dyskusji wzięli udział: 

- Zbigniew Nowak 

- Helena Szymkiewicz 



8. Odpowiedzi na zadane zapytania do Burmistrza Miasta. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka w odpowiedzi w sprawie pytania radnego Zbigniewa 

Nowaka…- uchwała w ciągu 10 dniu zostanie wykonana.  

Uwagi Pani radnej Heleny Szymkiewicz bardzo proszę by skierować pytania na piśmie, są to 

rzeczy, które trzeba byłoby opisać. Nie chciałbym w tej chwili pomylić się w tych sprawach. 

Mogę powiedzieć tylko, że jeszcze nie wszystkie przedszkola są objęte kontrolą.     

W dyskusji wzięli udział: 

- Ryszard Henryk Niedziółka 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radnie nie wnieśli interpelacji i zapytań.  

10. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona 

odpowiedź. 

Przewodniczący odczytał odpowiedź na zapytanie Radnego Romana Chodary.  

11. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia: 

Radny Daniel Sapiński złożył wniosek o :  

- postawienie ławeczki wraz ze śmietnikiem przy przystanku autobusowym umiejscowionym 

przy ul. Limanowskiego w pobliżu skrzyżowania z ul. Kasprowicza. Wniosek dotyczy 

przystanku dla osób oczekujących w kierunku centrum miasta.  

Radny Czesław Ćwik zgłosił wnioski o: 

- postawienie ławki na ul. Sikorskiego na wysokości zjazdu na ul. Wojska Polskiego.  

- budowę kładek dla osób wędkujących wokół jeziorka.  

-  zwiększenie środków w budżecie i ogłoszenie konkursu dotyczącego przyznania dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków usytuowanym na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn. 

Radny Krystian Abramowicz zgłosił wniosek w sprawie: 

- umożliwienia poruszania się rowerów ulicą Andrzeja Struga, ustawienia tam znaku 

drogowego informującego „ nie dotyczy rowerów”, od strony ul. Dworcowej przez Plac 

Zamkowy.   

Radny Dariusz Duczek zgłosił wniosek  o:  

- zwiększenia nadzoru nad poruszającymi się pojazdami na ul. Reja. Jest to miejsce gdzie 

znajduje się przedszkole, szkoła, urząd oraz budowę progu zwalniającego od strony wjazdu i 

ul. Poznańskiej, przed placem rekreacyjnym.   

Mieszkaniec Miasta K.B. zgłosił wniosek o :  

- uzupełnienie żarówek w lampach naprzeciwko jeziorka. 

Następnie Przewodniczący rady odczytał pisma, które wpłynęły do rady: 

- pismo Proboszcza Parafii Prawosławnej pw. NNMP w Kętrzynie w sprawie dofinansowanie 

dokumentacji konserwatorskiej sufitu Cerkwii Prawosławnej w kwocie 30000 zł.  

-informacje dotycząca II SA/Ol 506/23 - Wyrok WSA w Olsztynie na uchwałę Rady Miejskiej 

w Kętrzynie z dnia 30 czerwca 2022 r., nr LVI/419/2022 w przedmiocie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego strażakom ratownikom Ochotniczej Straży Pożarnej w Kętrzynie za 

udział w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu stwierdza 

nieważność zaskarżonej uchwały. 

-pismo w sprawie opinii kandydatów na ławników przekazana od  Komendanta 

Wojewódzkiego Policji.  



- pismo od Warmińsko- Mazurskiego Urzędu  Wojewódzkiego dotyczące prośby o informację 

dla Ministra Spraw Zagranicznych nt. uchwał w sprawie reparacji. 

-pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Olsztynie w sprawie przeprowadzenia wyborów 

uzupełniających ławników do Sądu Rejonowego w Kętrzynie.  

-pismo uzupełniające do sprawozdania z poprzedniej sesji Burmistrza Miasta Ryszarda 

Niedziółkę.  

- pismo Związku Gmin Warmińsko- Mazurskich w sprawie informacji dotyczącej szerzenia się 

w Polsce zakażeń związanych z bakteriami z rodzaju Legionella.  

Przewodnicząca Komisji Edukacji Zdrowia i Spraw Socjalnych Helena Szymkiewicz 

poinformowała członków komisji o spotkaniu , która odbędzie się 2 października br. o godzinie 

15:15 w sprawie omówienia tematu dotyczącego Funkcjonowanie Dziennego Domu Seniora 

oraz Centrum Opiekuńczo- Mieszkalne. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Daniel Adam Sapiński 

- Czesław Ćwik 

- Krystian Aleksander Abramowicz 

- Dariusz Marek Duczek 

- Czesław Ćwik 

- Zbigniew Nowak 

- Zbigniew Nowak 

- Dariusz Marek Duczek (Ad Vocem) 

- Czesław Ćwik 

12. Przyjęcie protokołu z LXXVI sesji Rady Miejskiej z dnia 7 września 2023r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXVI sesji Rady Miejskiej z dnia 7 września 2023r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Krystian Aleksander Abramowicz, Jerzy Baranowski, Alicja Biała, Zenon Buraczek, Roman 

Chodara, Wioletta Czech, Czesław Ćwik, Dariusz Marek Duczek, Marzena Gajek, Tomasz 

Komorowski, Jan Wojciech Mickiewicz, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, 

Zbigniew Nowak, Rafał Rypina, Daniel Adam Sapiński, Ryszard Teodor Szymański, Helena 

Szymkiewicz, Marian Henryk Toruński, Władysław Zarecki 

NIEOBECNI (1) 

Zofia Waszkiewicz 

13. Zamknięcie LXXVII sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

  

 

 



Przewodniczący 

Rada Miejska w Kętrzynie 

  

 

Przygotował(a): Karolina Domasiewicz 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


